
Fra: Trond Johnny Holm <trond.j.holm@outlook.com> 
Sendt: torsdag 7. juni 2018 21.34 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: Anmodning om møte/forhåndskonferanse vedr utbygging av 

sjøboder/redskapsboder 
 

Hei. 
 
Kobbevågen velforening er i dialog med Kvalheimsneset AS om kjøp av utskilte parseller, ref 
Delingssak Gbnr 28/123 Kvalheim Nedre. 
 
Som et ledd i vurderingen ønsker representanter fra Kobbevågen velforening en samtale 
med Radøy kommune for avklaring av følgende problemstillinger: 
 

1. Er det forhold som tilsier at det ikke vil være mulig å å godkjent oppføring av 
redskaps-/sjøboder i regi av Kobbevågen velforening på det området som er 
fradelt  (ref delingssak Gbnr 28/123 datert 19.03.18). 

2. Vil det være mulig å anlegge kaifront i forkant av redskaps-/sjøboder, og er det 
naturlig å søke om dette sammen med ny søknad om boder. 

3. Hvordan stiller kommunen seg til at utbygging foretas i flere trinn, avhengig av antall 
medlemmer i velforeningen som blir med i første fase. 

 
Vi håper det er mulig å få til et møte i løpet av de nærmeste 14 dager, gjerne i slutten av uke 
25. 
 
 
Med vennlig hilsen 
Kobbevågen velforening 
 
Trond J Holm 
Tlf 90 66 48 81 
 
 
 

 

 
 


